

IMAS / Milleral


**Milleral**  
INTEGRATED MILLING SYSTEMS

## ADRESSE

**Büyükkayacak Mh.**  
**407. Sokak No: 7**  
**42250 KONYA**  
**+ 90 332 239 01 41**

**info@imas.com.tr**  
**www.imas.com.tr**  
**www.milleral.com**

## PAYS



Turquie / Turkey

## REPRÉSENTANTS

**Mehmet Ali USLU**  
Ingénieur commercial /  
Area Sales Manager

**Yusuf KOCAMAN**  
Ingénieur commercial /  
Area Sales Manager

N° de Stand

54

**IMAS EST FABRICANT DE MACHINES DEPUIS 1989, SOUS LES MARQUES: MILLERAL POUR LA MINOTERIE, VITERAL POUR LA NUTRITION ANIMALE, STERAL POUR LA CONSTRUCTION MÉTALLIQUE ET PRO SUPPORT POUR LE SERVICE APRÈS-VENTE.**

MILLERAL est notre marque à succès qui conçoit et fournit des solutions complètes dans la transformation de céréales (blé, seigle, avoine, orge et maïs) depuis plus de 30 ans. Fort de son expertise, et sa capacité d'innovation Milleral élargit sa présence mondiale avec des projets d'envergures.

IMAS vous accompagne dans tous vos projets :

- Spécialiste des systèmes industriels en meunerie, semoulerie et nutrition animale
- Bureau d'études et Centre R&D
- Automatisme et Électricité industrielle
- Conception et réalisation de projets en construction métallique
- SAV Pro Support (Pièces de rechange, maintenance, conseil technique, assistance 24/7)

**IMAS HAS BEEN A MACHINE MANUFACTURER SINCE 1989, UNDER THE BRANDS: MILLERAL FOR GRAIN MILLING, VITERAL FOR FEED PLANTS, STERAL FOR METAL CONSTRUCTION AND PROSUPPORT FOR AFTER-SALES SERVICE.**

MILLERAL is our successful brand that has been designing and providing complete solutions in the processing of cereals (wheat, rye, oat, barley and corn) for over 30 years. Drawing on its expertise, Milleral is expanding its global presence with large-scale projects.

IMAS supports you in all your projects:-

- Specialist in industrial systems in grain milling and animal nutrition
- Design office and R&D center
- Automation and industrial electricity
- Design and realization of metal construction projects
- After Sales Services (Spare parts, maintenance, technical advice, 24/7 assistance)

